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2.1 
P. Verhoeve  

BenW besluitenlijst van dinsdag 18 juni 2024 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. De BenW besluitenlijst van dinsdag 18 juni vast te stellen, met een tekstuele aanpassing. 
 

2.2 
P. Verhoeve 
T. van Vugt 
 

Herstel Regeling fysieke leefomgeving uitstalling naar aanleiding van verschrijving  
Bij publicatie van het wijzigingsbesluit van 11 juni 2024 bleek dat er verschrijvingen in zaten die 
niet oplosbaar waren zonder een nieuw collegebesluit. Voorliggend voorstel hersteld deze 
gebreken. Met dit voorstel wordt alsnog het uitstallingenbeleid zoals vervat in Hoofdstuk 3 van 
de Regeling fysieke leefomgeving aangepast. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. De Regeling fysieke leefomgeving Gouda conform bijgevoegd besluit te wijzigen.  
2. Beslispunt 4 van het voorstel van 11 juni 2024 van agendapunt 2.9 in te trekken. 
 

2.3 
A. van Popering-
Kalkman 
 

Gecertificeerde Instellingen (GI) coördinator  
Het college heeft conform het bij motie ingediende verzoek van de gemeenteraad van 10 april 
2024 verkenning uitgevoerd naar de mogelijkheden en de toegevoegde waarde van een GI-
coördinator. De focus van een GI-coördinator ligt op de relatie en samenwerking met 
Gecertificeerde Instellingen (GI), waarbij het uitgangspunt van deze samenwerking is hoe de 
beste en meest passende zorg ingezet kan worden voor Goudse inwoners. Uit de verkenning 
blijkt dat het inzetten van een GI coördinator gunstige effecten kan hebben, mits alle partijen 
open staan voor deze samenwerking. Het college zet zich het komende kwartaal in om 
vervolgonderzoek uit te voeren, zodat ook aan alle randvoorwaarden voldaan kan worden. 
Naar verwachting zal het college in het derde kwartaal van 2024 een besluit nemen over het al 
dan niet invoeren van de GI-coördinator. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit:  
1. Kennis te nemen van het memo inzake GI-coördinator en deze ter informatie door te zenden 
naar de raad. 
 

2.4 
J.K. Oppelaar 
 

Toezegging inbreng Promen  
Naar aanleiding van de behandeling van de primitieve begroting Promen 2025 in de commissie 
bestuur op 29 mei jl. heeft wethouder Oppelaar toegezegd voor de zomer met een memo te 
komen waarin hij aangeeft hoe de inbreng van de raad vorm en inhoud kan krijgen in de 
periode tussen het jaarplan en de primitieve begroting van Promen. Via dit memo informeert 
het college de raad over de mogelijkheden om inbreng te kunnen geven op de financiële en 
inhoudelijke plannen van GR Promen. 
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Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. Kennis te nemen van het memo over de mogelijkheden tot inbreng bij de GR Promen en 
deze ter informatie door te zenden naar de raad. 
 

2.5 
College 

Voorbereiding Algemene Ledenvergadering VNG 26 juni  
Het VNG-bestuur organiseert tijdens hun Jaarcongres tevens standaard een Algemene 
Ledenvergadering (ALV). Deze vindt plaats op woensdag 26 juni. Met het bijgevoegde 
raadsmemo wordt de raad per onderwerp geïnformeerd over het voorgenomen stemgedrag 
tijdens de ALV. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders en de burgemeester van Gouda, ieder voor 
zover het zijn bevoegdheid betreft, besluiten: 
1. Kennis te nemen van het raadsmemo met daarin de voorbereiding op de extra Algemene 
Ledenvergadering van de Vereniging Nederlandse Gemeenten en deze door te zenden naar 
de raad. 
2. Wethouder M. Bunnik te machtigen om namens de gemeente Gouda te stemmen. 
 

2.6 
P. Verhoeve 
 

Responsetijd brandweer Gouda-oost  
In het regionale dekkingsplan, gemaakt door de Veiligheidsregio Hollands Midden, bleken de 
Sportbuurt en Oosterweibuurt in Gouda-oost niet te voldoen aan de genormeerde responsetijd 
(aanrijdtijd) voor de brandweer. Op basis van de wijkschouw worden de beide buurten nu 
ingeschaald als categorie 2 in plaats van categorie 1 doordat gebleken is dat er geen 
portiekflats aanwezig zijn. Door deze constatering van een ander gebouwtype behalen deze 
wijken niet bij een responsetijd van 10 minuten ‘onvoldoende’ maar bij een responsetijd van 13 
minuten. Beide buurten zitten nu net boven de 10 minuten maar ruim binnen de 13 minuten. Dit 
betekent dat de buurten daarmee een voldoende responsetijd behalen. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. Kennis te nemen van het memo responsetijd brandweer Gouda-oost en deze ter informatie 
door te zenden naar de raad, met een tekstuele aanpassing. 
 

2.7 
T. van Vugt 
J.K. Oppelaar 
 

Voorstel contrair beslissen op advies bezwarencommissie Beringlaan 2 in Gouda  
Op 10 november 2023 is een omgevingsvergunning verleend waartegen bezwaar is ingediend. 
De bezwarencommissie adviseert het college om het bezwaar gegrond te verklaren omdat de 
vergunde situatie (aanbrengen van zonnepanelen op een zijgevel) is strijd zo zijn met de 
redelijke eisen van welstand. Echter, zijn voor dit bouwinitiatief de redelijke eisen van welstand 
niet van toepassing, waardoor de vergunning op die grond niet geweigerd kan worden. Daarom 
wordt voorgesteld om contrair te beslissen op het advies van de bezwarencommissie. Hierdoor 
blijft het bestreden besluit in stand. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. Het bestreden besluit van 10 november 2024 in stand te laten en de bezwaarschriften 
ongegrond te verklaren. 
2. Komende tijd te monitoren of er nieuwe casuïstiek rond onwenselijke zonnepanelen op 
gevels zich voor zal doen, die tot een eventuele aanscherping van de vergunningplicht in het 
welstandsluwe deel van de stad aanleiding zou geven. 
 

2.8 
T. van Vugt 
 

Concept strategie stadsmarketing  
Gouda werkt bijna 15 jaar aan stadsmarketing. Doelstelling was een beter imago bereiken en 
een hogere waardering van de bezoekers, bewoners en bedrijven. De focus lag op de thema’s 
kaas, stroopwafels en cultuurhistorie. 
Eind 2017 is gekozen stadsmarketing vooral te richten op de activiteiten binnen het project 
Gouda750.  
Na Gouda750 wil de gemeente deze nieuwe energie vasthouden. Want Gouda is een unieke 
en bruisende stad die veel te bieden heeft en dat moet ook in de toekomst zo blijven. Daarom 
wordt geadviseerd in te zetten op integrale stadsmarketing en branding van de stad met als 
missie ‘de kracht van Gouda uit te dragen en te versterken door consequent te bouwen aan 
een sterk, integraal merk Gouda’. 
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Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. In te zetten op integrale stadsmarketing en branding van de stad met als missie ‘de kracht 
van Gouda uit te dragen en te versterken door consequent te bouwen aan een sterk, integraal 
merk Gouda’. 
2. Hiervoor de nieuwe strategie stadsmarketing vast te stellen. 
 

2.9 
M. Klijmij - van 
der Laan 
 

Gouda Stevige Stad - stand van zaken uitvoering Kaderplan Bodemdaling Binnenstad  
De gemeente Gouda en het Hoogheemraadschap van Rijnland werken samen aan de 
uitvoering van ‘Gouda Stevige Stad – Kaderplan Bodemdaling Binnenstad’ (KBB). Toegezegd 
is om de raad op de hoogte te houden van de voortgang. In deze memo is de laatste stand van 
zaken te vinden. Dit overzicht wordt, via het college van dijkgraaf en hoogheemraden, ook aan 
de Verenigde Vergadering van Rijnland gestuurd. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. Kennis te nemen van het memo inzake 'Gouda Stevige Stad - uitvoering Kaderplan 
Bodemdaling Binnenstad juni 2024, inclusief de bijlage' en deze ter informatie door te zenden 
naar de raad. 
 

2.10 
A. van Popering-
Kalkman 
 

Landelijke tarieven Gecertificeerde Instellingen   
In de afgelopen jaren is de uitvoering van de jeugdbescherming onder grote druk komen te 
staan. Door te voldoen aan de landelijke tarieven voor jeugdbescherming en jeugdreclassering 
en deze te verwerken in de begroting 2025 krijgen jeugdbeschermers een caseloadverlaging. 
Door deze caseloadverlaging komt er voor de jeugdbeschermers van de Gecertificeerde 
Instellingen  (GI) voldoende tijd en ruimte beschikbaar om de meest kwetsbare kinderen, die in 
hun ontwikkeling worden bedreigd, te beschermen en deze gezinnen goed te ondersteunen 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. De financiële impact ad €120.000 als gevolg van het doorvoeren van de landelijke tarieven 
jeugdbescherming en jeugdreclassering te verwerken in de begroting 2025. 
2. De hiermee gemoeide kosten gedeeltelijk te dekken uit de extra middelen 
‘werkdrukverlaging Jeugdbescherming’ van €120.000 die beschikbaar zijn gesteld in de 
meicirculaire 2024. 
3. Een tekstuele aanpassing in het collegevoorstel op te nemen. 
 

2.11 
A. van Popering-
Kalkman 
M. Bunnik 
 

Uitvoeringsagenda Gezond en Actief Leven Akkoord Gouda 2024-2026  
In juni 2023 is de raad geïnformeerd over het Plan van Aanpak Gezond en Actief Leven. De 
afgelopen periode is gebruikt om de Uitvoeringsagenda op te zetten en de deelplannen uit te 
werken. Deze memo dient als toelichting op verschillende thema's die zijn opgenomen in de 
Uitvoeringsagenda. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda, besluit: 
1. In te stemmen met de Uitvoeringsagenda Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA) 2024-
2026. 
2. Kennis te nemen van het raadsmemo Voortgang en Uitvoeringsagenda Gezond en Actief 
Leven Gouda en deze ter informatie door te sturen naar de raad. 
 

2.12 
A. van Popering-
Kalkman 
J.K. Oppelaar 
 

Beleidsregels Inburgering 2024  
De Beleidsregels Inburgering Gouda 2024 zijn op 27 februari 2024 in concept vastgesteld. 
Deze beleidsregels zijn vervolgens voorgelegd aan de Goudse Adviesraad Sociaal Domein 
(GASD). Na het bestuderen van de beleidsregels heeft de GASD een advies uit gebracht om 
de beleidsregels op een aantal punten te wijzigen. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. De beleidsregels Inburgering Gouda 2024, conform bijgevoegd document, vast te stellen. 
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2.13 
J.K. Oppelaar 
M. Bunnik 
 

Intentieovereenkomst Goudse Poort gebouw  
Bremu Vastgoed B.V. is eigenaar van het Goudse Poort Gebouw, Doesburgweg 7. Dit 
kantoorgebouw staat al meer dan 10 jaar leeg en de slechte uitstraling van het pand heeft zijn 
weerslag op de omgeving. Zowel Bremu Vastgoed B.V. als gemeente Gouda zien graag een 
nieuwe invulling van het kantoorgebouw. Bremu Vastgoed B.V. heeft na diverse bestuurlijke 
overleggen een visiedocument opgesteld welke uit gaat van tijdelijk wonen in combinatie met 
economische functies. Gemeente en Bremu Vastgoed B.V. willen een intentieovereenkomst 
aangaan om het bouwinitiatief verder uit te werken zodat het plan voldoet aan de gezamenlijke 
ambities. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders en de burgemeester van Gouda, ieder voor 
zover het zijn bevoegdheid betreft, besluiten: 
1. Een intentieovereenkomst met Bremu Vastgoed B.V. aan te gaan, met als doel het verder 
uitwerken van het bouwinitiatief voor de tijdelijke transitie van het Goudse Poort Gebouw, 
Doesburgweg 7 naar een gebouw met gecombineerde functies. 
2. Wethouder J.K. Oppelaar te machtigen om de gemeente Gouda ter zake te 
vertegenwoordigen (waaronder de bevoegdheid om eventuele wijzigingen aan te brengen in de 
intentieovereenkomst, en de definitieve overeenkomst namens de gemeente Gouda te 
ondertekenen) en om alle maatregelen in en buiten rechte te nemen die nodig zijn voor de 
uitvoering van de intentieovereenkomst. 
3. De gemeenteraad te informeren door middel van bijgevoegde memo. 
 

2.14 
P. Verhoeve 
T. van Vugt 
A. van Popering-
Kalkman 
 

Passende erkenning slavernijverleden   
Begin dit jaar is het boek ‘Het koloniaal en slavernijverleden van Gouda. Een verkenning.’ 
gepresenteerd.  
De verkenning heeft veel nieuwe inzichten opgeleverd over de verwevenheid van Gouda met 
het slavernijverleden. Het heeft ook de vraag opgeroepen hoe we op passende wijze erkenning 
kunnen geven aan dit deel van de geschiedenis. Het college heeft de wens uitgesproken om 
voor 1 juli (de dag dat we de afschaffing van de slavernij vieren door middel van Keti Koti) 
namens het stadsbestuur duiding te kunnen geven aan de bevindingen tot dan toe. Daarom is 
de afgelopen maanden een open gesprek gevoerd met de stad en de gemeenteraad. De 
opbrengst van de drie stadsgesprekken en de oordeelsvormende bespreking in de 
gemeenteraad heeft tot inzichten geleid over de wijze waarop in Gouda passende erkenning 
kan worden gegeven aan het slavernijverleden. 
Dit memo gaat in op deze inzichten en beschrijft welke stappen de komende periode gezet 
zullen worden. 
 
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit:  
1. Kennis te nemen van het memo 'Passende erkenning slavernijverleden' en deze ter 
informatie door te zenden naar de raad, met een tekstuele aanpassing. 

  
3.2.1 
T. van Vugt 
M. Klijmij - van 
der Laan 
J.K. Oppelaar 
M. Bunnik 
 

Beantwoording schriftelijke vragen van GBG over bezorgdheid onder omwonenden 
Schielandse Hoge Zeedijk over aanstaande uitbreiding Cargill  
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. De schriftelijke vragen van Gemeentebelangen Gouda met betrekking tot bezorgdheid onder 
omwonende Schielandse Hoge Zeedijk over de aanstaande uitbreiding Cargill te 
beantwoorden door middel van bijgevoegde antwoordbrief. 
 

3.2.2 
A. van Popering-
Kalkman 
 

Beantwoording schriftelijke vragen van Leefbaar Gouda over problemen kosten 
jeugdzorg  
Besluit: 

Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit:  
1. De schriftelijke vragen van Leefbaar Gouda inzake problemen kosten jeugdzorg te 
beantwoorden door middel van bijgevoegde antwoordbrief. 
 

3.2.3 
M. Bunnik 
 

Beantwoording schriftelijke vragen van de CU over drinkwatertekort 

Besluit: 
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Het college van burgemeester en wethouders van Gouda besluit: 
1. De schriftelijke vragen van de CU inzake drinkwatertekort te beantwoorden door middel van 
bijgevoegde antwoordbrief, met een tekstuele aanpassing. 
 

 


